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Vragen van de fractie van VVD Waterland aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 
op 16 januari 2023). 
 
Naar aanleiding van raadsvoorstel 284-12 inzake het vaststellen van een nieuwe marktverordening leven 
bij onze fractie de volgende vragen. 
 
Vraag 1 

In het conceptbesluit lezen we dat het college heeft gekozen om de vergunningsduur vast te stellen op 15 

jaar. Gegeven dat vergunningen eerst voor onbeperkte tijd werden verleend, zorgt deze verandering voor 

meer onzekerheid bij ondernemers. Zou er volgens uw college iets op tegen zijn om de vergunningsduur 

vast te stellen op bijvoorbeeld 20 jaar? 

 

Vraag 2 

In de bijlage vinden we de beoordelingscriteria voor het geven van een vergunning. Het consument-

vriendelijk ondernemen door de gegadigde staat hierbij op de laatste plaats. VVD Waterland is van 

mening dat consumentvriendelijk ondernemen erg belangrijk is. Zou er volgens uw college iets op tegen 

zijn om dit criterium hoger te plaatsen? 

 

Vraag 3 

In artikel 14, eerste lid, staat dat de vergunninghouder de standplaats waarvoor een vergunning is 

verleend persoonlijk in moet nemen. Betekent dit dat het bedrijf van de vergunninghouder niet op deze 

standplaats mag staan als de vergunninghouder zelf niet persoonlijk aanwezig is? 

 

Vraag 4 

In  artikel 25, eerste lid, is verzuimd de datum van inwerkingtreding te bepalen. Hoe moet deze bepaling 

komen te luiden? 

 

Vraag 5 

Waarom is er alleen in Monnickendam een volwaardige markt? Met andere woorden: waarom kwalifi-

ceren bijvoorbeeld de standplaatsen op het Nieuwland in Broek in Waterland niet als markt? 


